

# KCCC SUPER PRAYER WEEK

## 2/9 THURSDAY 週四

### Our Nation (Leaders, Peace, Unity) 我們的國家 (領袖, 和平, 合一)

- Pray for leaders and the people of the nation to repent from their sins of violating the 10 commandments. Then trust in Jesus Christ alone as their savior and walk before God faithfully by obeying and upholding the 10 commandments

#### Exodus 20:1-17

- v.3 have no other gods before God
  - v. 4-5 do not make and worship idols
  - v.7 do not misuse the name of God
  - v.8 remember the sabbath day by dedicating one day per week to focus on worshipping God through God's Word and prayer
  - v.12 honor parents
  - v.13 do not murder
  - v.14 do not commit adultery
  - v.15 do not steal
  - v.16 do not give false testimony
  - v.17 do not covet anything that belongs to our neighbors.
- 
- Ask God to remove and discipline the unrepentant corrupt leaders and replace them with godly leaders.
  - Ask God to use the godly leaders' humble repentance to lead the people to do the same so that God would forgive their sins and cleanse them from all unrighteousness, and heal the people physically, mentally and spiritually of the nation from brokenness in their personal, family, school, work and community lives.

1 Kings 3:7,9 NIV 7 "Now, Lord my God, you have made your servant king in place of my father David. But I am only a little child and do not know how to carry out my duties. 9 So give your servant a discerning heart to govern your people and to distinguish between right and wrong. For who is able to govern this great people of yours?"

1 Timothy 2:1-4 NIV <sup>1</sup> I urge, then, first of all, that petitions, prayers, intercession and thanksgiving be made for all people— <sup>2</sup> for kings and all those in authority, that we may live peaceful and quiet lives in all godliness and holiness. <sup>3</sup> This is good, and pleases God our Savior, <sup>4</sup> who wants all people to be saved and to come to a knowledge of the truth.

## 2 CHRONICLES 歷 代志下 7:14, 17-20

- 祈求國家領導和人民從違反十誡的罪惡中悔改，單單信靠耶穌基督作為他們的救主，順從並遵守十誡，忠心地走在神面前。

#### 出埃及記 20:1-17

- 1) v.3 除了我以外，你不可有別的神；
- 2) v. 4-5 不可以做偶像，也不可事奉他；
- 3) v.7 不可妄稱耶和華—你神的名；
- 4) v.8 當記念安息日，每週有一天專注於通過神的道和禱告敬拜神；
- 5) v.12 當孝敬父母；
- 6) v.13 不可殺人；
- 7) v.14 不可姦淫；
- 8) v.15 不可偷盜；
- 9) v.16 不可作假見證；
- 10) v.17 不可貪戀他人一切所有的

- 求上帝除去和懲治那些不悔改的腐敗領袖，並按立敬虔的領袖取代他們。
- 求上帝使用虔誠領袖們的謙卑悔改為人民樹立好榜樣，使人民在個人、家庭、學校、工作和社區生活中的破碎能得神寬恕，並洗淨他們的一切不義，並醫治國民的身、心、靈。

列王記上 3:7,9 耶和華—我的神啊，如今你使僕人接續我父親大衛作王；但我是耶和華—我的神啊，如今你使僕人接續我父親大衛作王；但我是幼童，不知道應當怎樣出入。9 所以求你賜我智慧，可以判斷你的民，能辨別是非。不然，誰能判斷這眾多的民呢？

提摩太前書 2:1-4 1 我勸你，第一要為萬人懇求、禱告、代求、祝謝；2 為君王和一切在位的，也該如此，使我們可以敬虔、端正、平安無事的度日。3 這是好的，在神我們救主面前可蒙悅納。4 他願意萬人得救，明白真道。

# KCCC SUPER PRAYER WEEK

## 2/9 THURSDAY 週四

### Our Nation (Leaders, Peace, Unity)

### 我們的國家 (領袖, 和平, 合一)

- Wisdom for leaders to distinguish between right and wrong and lead people to do right and forsake wrong through abandoning the laws against God's will (10 commandments) and establishing laws that help people to obey God's will (10 commandments).
  - Wisdom for leaders to restore peace in the nation and with other nations in the world and guide people to live godly and holy lives to glorify God in the nation which would cause other nations to do the same.
  - Wisdom for leaders to remove obstacles for Christians to love their neighbors and share the Good News of Jesus Christ with them in the nation in order that many unbelievers will be saved by God's grace through faith in Jesus Christ.
  - Wisdom for leaders to remove obstacles for Christians to make dedicated and mature disciples of Jesus Christ in the nation so that they will be commissioned to go to other nations to evangelize and make disciples of all nations.
  - Praise God for the current Supreme Court to recognize and uphold the Sanctity of Human Life. Thank God for the Dobbs v. Jackson decision reversing the unconstitutional 1973 Roe v. Wade Court's decision which legalized abortion federally.
  - Ask God to purify the new Congress so that they may lead in truth and righteousness especially the Majority Leader Kevin McCarthy.
  - Unreached People Group (UPG) 未得之民:  
<https://joshuaproject.net/pray/unreachedoftheday>
- 
- ## 2 CHRONICLES 歷代志下 7:14, 17-20
- 
- 求神賜給國家領導有智慧來分辨對、錯，廢除違反上帝旨意的法律（10條誡命）及擬定有助於人們遵守上帝旨意的法律（10條誡命），引導人們行義。
  - 賦予領導者智慧，恢復美國與世界其他國家的和平，引導人們過虔誠的生活，榮耀上帝，並影響其他國家也這樣做。
  - 賦予領導者智慧，促使基督徒能毫無障礙地分享耶穌基督為救主的好消息，帶領鄰舍成為神國的兒女。
  - 賜領導者智慧來幫助基督徒除去妨礙，成長為敬虔而成熟的門徒，有機會被委託去國外傳福音使萬民成為神的門徒。
  - 為現任最高法院承認並維護人類生命的神聖性而讚美上帝。感謝上帝，Dobbs vs. Jackson 案的裁決推翻了1973年 Roe vs. Wade 法院做出的聯邦墮胎合法化的違憲裁決。
  - 祈求上帝淨化新國會，使他們可以在真理和公義中領導，尤其是多數黨領袖 Kevin McCarthy。